
Transport-, Bygnings- og Boligudvalget

Til: Transport-, bygnings- og boligministeren

Dato: 27. september 2017

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Samrådsspørgsmål CM
Med henvisning til ministerens besvarelse af spørgsmål S 1433 om almene
boliger, hvori ministeren tilkendegiver, at ”Det er ingen hemmelighed, at jeg
tror på, at mere marked og mindre regulering vil føre til et større boligudbud
og hermed lavere priser og et mere dynamisk og mindre opdelt boligmarked”,
bedes ministeren redegøre for følgende forhold:
– Ministeren bedes uddybe, hvad ministeren mener med, at der skal være

mere marked i boligudbuddet af almene boliger,
– Er ministerens citat et udtryk for, at han vil arbejde for at få indført Liberal

Alliances boligudspil, hvor der blandt andet lægges op til at afskaffe al of-
fentlig støtte til almene boligselskaber?

– Vil ministeren set i lyset af udtalelsen forsøge fremadrettet at begrænse
opførelsen af almene boliger i storbyerne?

– Hvilke konkrete forslag påtænker ministeren at fremsætte for at opnå mini-
sterens ønske om mere marked i boligudbuddet af almene boliger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kaare Dybvad (S).

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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